
Protokół nr 2/2019 
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy Bojszowy 

z dnia 27 Marca 2019 r. 
 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Bojszowy odbyło się w Sali sesyjnej Rady Gminy 

Bojszowy w Urzędzie Gminy Bojszowy i trwało od godz. 16:00 do godz. 17:30 
 

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 4 członków Komisji oraz zaproszeni goście. 

Listę obecności radnych członków Komisji oraz listę obecnych gości załącza się do protokołu. 
 

Porządek obrad Komisji był następujący: 

1. Rozpatrywanie skarg i wniosków : 
W sprawie szkód górniczych w Jedlinie 

Projekt Centrum  Edukacji Ekologiczno - Rekreacyjnej w Jedlinie 

Zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie projektu przebudowy i rozbudowy budynku OSP 

Świerczyniec. 

O uciążliwych immisjach z nieruchomości z nieruchomości gruntowej położonej w Bojszowach Nowych. 
2. Sprawy bieżące. 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęła Przewodnicząca Komisji Urszula Białożyt powitaniem obecnych na posiedzeniu 

Radnych, Członków Komisji oraz zaproszonego Gościa. 

Ze względu na późniejsze pojawienie się gościa (wnoszącego skargę) zmieniono kolejność rozpatrywania skarg i 

wniosków 

 

1. 

Wniosek Zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie projektu przebudowy i 

rozbudowy budynku OSP Świerczyniec. 
Komisja po zapoznaniu się z wnioskiem rozpoczęła dyskusję nad wyżej wymienionym wnioskiem podczas której 

członek komisji Radny Roman Horst opowiedział się za tym aby przekazać sprawę do Wójta bez wydawania 

opinii natomiast pozostali członkowie komisji Radna Urszula Białożyt oraz Radni Krzysztof Jasiński i Marcin 

Duży byli za tym aby przekazać wniosek do Wójta wydając opinię negatywną. Komisja dodatkowo zapoznała się 

z opinia prawną Radcy Prawnego.  

Komisja przegłosowała przekazanie wniosku do właściwego organu czyli Wójta Gminy Bojszowy z opinią 

negatywną. 

3 głosy Za 

1 głos Przeciw 

0 głosów Wstrzymujących się. 

 

Skarga w sprawie uciążliwych immisji w Bojszowach Nowych 
Komisja po zapoznaniu się z wyżej wymienioną skargą rozpoczęła dyskusję o prawdopodobnych sytuacjach 

dochodzących na posesji w Bojszowach Nowych, oczywiście wszystko w sferze domysłów podając różne 

przykłady między innymi żwirowni w Jedlinie, stwierdziła że prawdopodobnie dochodzi do niezgody sąsiedzkiej. 

Komisja po zapoznaniu się się również z opinią Radcy Prawnego jednogłośnie stwierdziła że komisja stoi na 

stanowisku aby Rada Gminy Bojszowy wskazała, stosowną uchwałą iż właściwym organem do rozpatrzenia tej 

skargi jest sąd. 

4 głosy Za 

0 głosów Przeciw 

0 głosów Wstrzymujących się 

 

Wniosek o pomoc w sprawie Projektu Centrum  Edukacji Ekologiczno – Rekreacyjnej 

w Jedlinie 
Komisja zapoznała się z wyżej wymienionym wnioskiem oraz opinią Radcy Prawnego, który to poinformował 

komisję iż wyżej wymieniony projekt  nie znajduje się w Planie Rewitalizacyjnym Gminy Bojszowy na lata 2017 

– 2024. 

Komisja wnioskiem formalnym prosi o przekazanie sprawy do właściwego organu tj do Wójta Gminy Bojszowy. 

4 głosy Za 

0 głosów Przeciw 

0 głosów Wstrzymujących się 



 

Wniosek w sprawie szkód górniczych. 

Komisja zapoznała się z wyżej wymienionym wnioskiem, dołączonymi dokumentami oraz opinią Radcy 

Prawnego rozpoczęła dyskusję na wymienionym w tytule wnioskiem podczas której członkowie komisji zostali 

zapoznani również z wnioskiem z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 2016r. Pismo 

GKO.6562.1.2016. 

Członkowie komisji doszli do wniosku iż właściwym organem do rozpatrzenia wniosku o usunięcie szkód 

górniczych jest sąd. 

4 głosy Za 

0 głosów Przeciw 

0 głosów Wstrzymujących się 

 

2. 

Sprawy Bieżące 
Po odczytaniu protokołu nr 1/2019 z dnia 14.01.2019 Komisja jednogłośnie przyjęła protokół 

4 głosy Za 

0 głosów Przeciw 

0 głosów Wstrzymujących się 

Po odczytaniu protokołu pojawił się zaproszony gość – Prezes Zarządu Stowarzyszenia Rozwoju Zawodowego 

Śląska i Małopolski Janusz Kasperczyk. 

Komisja została obszerniej zapoznana z wystosowanymi przez Stowarzyszenie wnioskami oraz przekazała swoje 

stanowisko prezesowi Stowarzyszenia. 

 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Pani Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.  

 
 

 

Przewodnicząca  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Bojszowy 

Urszula Białożyt 

 

 

Protokołował: 

Sekretarz 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Bojszowy 

Krzysztof Jasiński 


